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БЕОГРАД - Железара Смедерево је, након две и по године покушавања приватизације,
најближа решавању проблема, а цео процес ће бити завршен најкасније до краја године,
најавио је извршни директор компаније Бојан Бојковић.

  

  

Бојковић је у изјави за Танјуг рекао да ће у најкраћем року бити расписан
интернационални позив за приватизацију.

  

"Железара Смедерево је после две и по године покушавања приватизације најближа
решавању проблема са компанијама које су из те индустрије и које могу да омогуће
производњу, а самим тим и извоз, од око 1,4 милијарде долара", навео је.

  

Бојковић је подсетио да је премијер Србије Александар Вучић формирао Радну групу
владе за приватизацију Железаре пре пет месеци.

  

"Та радна група владе се срела са апсолутно свим заинтересованим инвеститорима и то
је процес који је трајао. Тренутна ситуација је кулминација тог процеса. Следи јавни
интернационални позив за све са којима смо разговарали да потврде своју
заинтересованост", рекао је Бојковић.
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